

Subject: PROHIBITION – Any Type of Waste Lithium Batteries Cargo (禁运所有的废旧锂电池)

Date: 21 June, 2021

Dear Customers,

尊敬的客户，

With immediate effect, MSC prohibit accepting any type, or sort cargo of WASTE Lithium Batteries (used, rejected form, 2nd hand, etc).

即日起，MSC 禁运任何类型或种类的废旧锂电池，包括有旧的，废弃的，二手的等字眼的含有锂电池的品名。

MSDS is required for following mentioned UN number at IMDG application stage.

涉及以下联合国编号的锂电池类货物，请在危险品申请时请提供 MSDS.

3090	LITHIUM METAL BATTERIES (including lithium alloy batteries)	9
3091	LITHIUM METAL BATTERIES CONTAINED IN EQUIPMENT (including lithium alloy batteries) or LITHIUM METAL BATTERIES PACKED WITH EQUIPMENT (including lithium alloy batteries)	9
3480	LITHIUM ION BATTERIES (including lithium ion polymer batteries)	9
3481	LITHIUM ION BATTERIES CONTAINED IN EQUIPMENT (including lithium ion polymer batteries) or LITHIUM ION BATTERIES PACKED WITH EQUIPMENT (including lithium ion polymer batteries)	9
3536	LITHIUM BATTERIES INSTALLED IN CARGO TRANSPORT UNIT lithium ion batteries or lithium metal batteries	9

A statement “Confirm the Batteries are NEW and not used or 2nd hand” need to be shown beside UN number on “IMDG Application Form”.

请同时在危险品申请表上填写联合国编号的栏位旁边做出该陈述“所运锂电池类货物为新电池，而非废旧，二手锂电池”。

For Non-Dangerous Lithium Batteries, please remark "NEW" for commodity name in the cargo description when submit booking EDI.

对于非危的锂电池类货物，请在货描的品名处备注“新电池”。

Using this opportunity, we would like to express our sincere appreciation for your kind attention and cooperation. Please do not hesitate to contact us if we could be of any assistance.

借此契机，我司衷心感谢贵司一如既往的厚待与合作。如有任何疑问，欢迎垂询

Regards

Mediterranean Shipping Company (Shanghai) Limited